
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

D66 PvdA 
Datum 17 mei 2023 
Onderwerp 083-2023 - Ontwikkelingen Toeslagenschandaal 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

 

Geachte voorzitter, 

 

Gisteren is bekend (link NOS: https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2475368-kabinet-heeft-commerciele-

partijen-nodig-bij-afhandeling-toeslagenschandaal ) geworden dat de afhandeling van het 

toeslagenschandaal allesbehalve soepel verloopt. Het kabinet wilt commerciële partijen inzetten om 

de afhandeling in goede banen te leiden. D66 heeft samen met o.a. PvdA al een aantal keer aandacht 

gevraagd voor de situatie van Roosendalers die te maken hebben met het toeslagenschandaal.  

 

De fractie van D66 en PvdA hebben hierover de volgende vragen; 

 

1. Bent u op de hoogte van de plannen van het kabinet om commerciële partijen in te zetten 

voor de afhandeling van de lopende procedures? Zo ja: wat is het standpunt van het 

Roosendaalse college over dit voornemen? 

2. Wat is de stand van zaken inzake de afhandeling van de Roosendaalse slachtoffers van het 

toeslagenschandaal en bent u tevreden over het verloop? Indien niet het geval hoe kunt u dit 

zo goed als mogelijk uitvoeren? 

 

Namens, 

 

D66, Bejar Taher 

PvdA, Björn Rommens 
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Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.          Bent u op de hoogte van de plannen van het kabinet om commerciële partijen in te 

zetten voor de afhandeling van de lopende procedures? Zo ja: wat is het standpunt van het 

Roosendaalse college over dit voornemen? 

 

In Roosendaal ondersteunen wij (momenteel) geen inwoners die onderdeel waren van de pilot om 

schikkingen te treffen. 

Deze schikkingen worden getroffen met de fiscus. Voor nu kunnen wij niet overzien of en welke rol 

gemeenten hierin zullen krijgen. Mede hierom kunnen wij nog geen standpunt innemen over de inzet 

van commerciële partijen om de vaststellingsovereenkomsten op te stellen. Vooralsnog lijkt het alsof 

dit buiten de gemeentelijke invloedsfeer zal plaatsvinden. 

 

2.          Wat is de stand van zaken inzake de afhandeling van de Roosendaalse slachtoffers van 

het toeslagenschandaal en bent u tevreden over het verloop? Indien niet het geval hoe kunt u 

dit zo goed als mogelijk uitvoeren? 

 

Het projectteam is nu ruim een jaar operationeel. We zijn tevreden met de inrichting van onze 

projectstructuur. We streven ernaar iedere inwoner die ons benadert zo snel mogelijk persoonlijk uit te 

nodigen en mee te denken naar de best passende ondersteuning. Er hebben wat personele 

wisselingen plaatsgevonden waardoor er tijdelijk een capaciteitsprobleem ontstond bij de uitvoering 

van de casusregie. Komende weken hebben wij gesprekken met kandidaten en vanaf juli zal het team 

weer op volle sterkte draaien. In september beoordelen wij of en welke inzet er nodig blijft in 2024. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 


